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Dagsorden til lokalskolebestyrelsesmøde på Hjallerup Skole 

Mødedato: 25. april 2024 Kl. 17.00  

Mødelokale: Hjallerup Skole - mødelokale 30 

Deltagere: Heidi Selmer Pedersen, Anne Berg Aaen, Annika Birkkjær Nielsen, Mads Bay Graahede, Hera Sóley Halldórsdóttir, 

Lisbeth Egebjerg Voldby, Rie Dam Vineke, Michael Ring Nielsen 

Fraværende: Hera 

Referent: Rie Dam Vineke 

 

Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

Drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

Kl. 17.00-17.05 

• Velkomst og gennemgang af 

dagsorden 

 

At få en god start på mødet, hvor 

der er mulighed for at få vendt 

forventninger til dagen 

   

Kl. 17.05-17.20 

• Nyt fra elevrådet 

o Status på elevrådsarbejdet lige nu 

▪ Hjælp til skolefesten for 

0.-6. årgang 

o Ønsker fra elevrådet 

▪ Indkøb 

▪ Indsatser 

▪ Andet 

At give eleverne mulighed for at 

inddrage skolebestyrelsen i deres 

arbejde 

 

At følge op på aftalerne fra sidste 

møde. 

O/D 

Mads orienterede om at der var 

møde i elevrådet d. 24/4. På mødet 

drøftede de: 

- Lang kø ved skoleboden 

- Nogle gange er der ikke mad 

til de sidste i køen 

- Nogle af de store elever 

snyder foran i køen 

Ledelsen undersøger om der er 

mulighed for at lave ekstra 

bemanding i boden ved hjælp 

af de store elever. 

- Hvis det skal give 

noget, så skal der være 

2 betalingsanlæg 
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Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

Drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

o Møderækken – opfølgning fra 

sidst 

- Udeområder. Der 

efterspørges hvor langt vi er i 

processen. 

 

Der har været mange aflysninger af 

elevrådsmøder i dette skoleår 

grundet forskellige omstændigheder.  

 

Elevrådet er i gang med at organisere 

et bevægelsesforløb i indskolingen 

og mellemtrinet.  

 

 

Kl. 17.20-17.40 

• Renovering / ombygning 

Håndværk & design 

At få fremvist vores nye 

håndværk & design lokale 

 

At få orienteret om status på 

byggeprocessen. 

O 

Håndværk og designlokalet er 

færdigt og tages snart i brug.  

 

Fra midt i maj begynder 

håndværkerne at lave nye 

klasselokaler i 60ér fløjen.  

 

Kl. 17.40-18.20 

• Næste skoleårs planlægning 

o Ledelsesstruktur – Hjallerup Skole 

– Se bilag 5A 

o Orientering om 

personalesituationen i 24/25 

At få drøftet ledelsens tanker ift. 

planlægningen af det kommende 

skoleår 
O/D/B 

Ledelsesstruktur 

Fra august 2024 vil Pia Bering Jensen 

have ledelsesopgaver både i SFO og 

skole.  
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Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

Drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

o Ressourcer næste skoleår 

▪ Prioriteringer 

▪ Forslag til 

timefordelingsplan 

24/25 – Se bilag 

5B 

• Delehold 

▪ Lejrskoler 

▪ PLC-teamet 

▪ Klasser/klassedannelse – 

Se bilag 5C 

Pia vil være leder af:  

- SFO 

- 0.-1. årgang 

 

Rie vil være leder af: 

- 2.-5. årgang 

 

Michael vil være leder af: 

- 6.-9. årgang 

 

Personalesituation 

Da vi går 2 klasser ned til kommende 

skoleår, har der været en 

overtallighedssituation på skolen.  

 

Processen er gennemført og der er 2 

medarbejder der er varslet overtallig.  

 

Prioriteringer 

Forslaget til timefordelingsplanen 

blev gennemgået.  

Følgende ændringer ift. sidste skoleår 

blev drøftet og godkendt: 
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Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

Drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

- 4. årgang: Idræt om-

konverteres til svømning. 

Årgangen går dermed en 

ugentlig lektion ned  

- 5. årgang: Svømning udgår 

og går dermed en ugentlig 

lektion ned 

- 6. årgang: Madkundskab og 

HD, køres som delehold.  

 

Lejrskole 

Hjallerup skole bruger mange 

lærertimer på lejrskoler. Der er derfor 

et ønske om skære ned på antallet af 

overnatninger.  

Derfor er der i PU fremkommet et 

forslag om følgende  

- 6. årgang – 5 dage / 4 nætter 

- 8. årgang – 3 dage / 2 nætter 

 

Skolebestyrelsen er ærgerlige over at 

der skal skæres ned på lejrskoler, 

men når der er brug for at finde 

timer, er dette et godt bud, som godt 

kan godkendes.  
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Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

Drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

PLC-team 

Der er et ønske om at udvide PLC-

teamet til også at omhandle 

mellemtrinet. Der er desværre ikke 

mulighed for at ansætte en 

inklusionspædagog til mellemtrinet, 

men der arbejdes hen imod at samle 

nogle lærerressourcer, så disse kan 

bruges som en fleksibel ressource på 

mellemtrinet.  

 

Klassedannelse 

Der er en enkelt årgang, hvor 

elevtallet betyder, at klasserne skal 

ligges sammen. 

Kl. 18.20-18.30 

• Sparring – ledelse / forældre / elever 

o Skolebestyrelsesarbejdet i 24/25 

lokalt og distrikt 

At få drøftet form, indhold og 

deltagelse på de lokale og 

distriktsvise 

skolebestyrelsesmøder i skoleåret 

2024/25. O/D 

Alle synes at de nuværende lokale 

møder giver rigtig meget mening, 

derfor er der et ønske om at de 

bibeholdes hvis muligt.  

 

Den nye styrelsesvedtægt for 

skolebestyrelsesarbejdet blev 

gennemgået.  

 



 

 

Side  6/7 

Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

Drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

Kl. 18.30-18.35 

• Retningslinjer for kommunikation 

på Aula 

o Ledelsen vil foreslå, at punktet 

udskydes og tages op igen i 

skoleåret 24/25 

At få drøftet arbejdet med 

retningslinjer for kommunikation 

på Aula 
O/D/B 

Udskydes og tages op igen i 

skoleåret 24/25 

 

Kl. 18.35-19.00 

• Udeområder – Der eftersendes forslag 

til invitation til stiftende 

generalforsamling inden mødet 

At få drøftet hvordan vi kommer 

videre med vores ønske om at 

udvikle området omkring 

Hjallerup Skole og Idrætscenter 

til børnenes samlingssted. 
O/D/B 

Arbejdet med udeområder fortsættes 

i næste skoleår.  

 

Når der skal være valgmøder kan 

arbejdet med udeområderne nævnes 

som noget bestyrelsen gerne vil 

arbejde videre med. 

 

Kl. 19.00-19.15 

• Opfølgning på mødekontrakt – Se 

bilag 8A 

At få fulgt op på vores 

mødekontrakt. Er der nogle ting, 

som vi skal tage med til næste 

skoleår? 

O/D/B 

Mødekontrakten er gennemgået.  

Der aftales at der laves en ny 

mødekontrakt på første møde i 

skoleåret 24/25 

 

Kl. 19.15-19.25 

• Forældrehenvendelser – fast punkt 

 

At få drøftet, fulgt op på og givet 

tilbagemelding på de 

forældrehenvendelser som 

bestyrelsen har modtaget siden 

sidste møde. 

O/D/B 

Der var ingen forældrehenvendelser  
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Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

Drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

Kl. 19.25-19.30 

• Afrunding og punkter til næste 

møde 

o Hvad har været godt ved mødet i 

dag? 

o Hvad tager vi med os fra mødet? 

At der bliver mulighed for at få 

samlet op på dagens møde. 

 

At få planlagt hvilke 

emner/temaer der vil være gode 

at få taget op på næste møde 

D 

  

 

 


